



Date: September 9, 2020

To: Residents, Families and Friends of Edmonton Chinatown Care Centre

RE: Covid-19 update

Currently at the Edmonton Chinatown Care Centre (ECCC) we have 2 confirmed staff who have tested positive for COVID-19. We have tested all long-term care and supportive living residents and are awaiting the results. AHS has informed us that the lab is experiencing a backlog of tests and there may be a delay in getting results. At present we have received 28 resident test results all of which were all negative.

Some staff testing has occurred, and a testing clinic has been set up for all employees. We hope to have this completed later today.

While we await test results, we have cancelled all indoor and outdoor visits as well as recreation services. We will determine when these services will resume once the test results have been communicated to us.

AHS defines 2 cases of COVID-19 as an outbreak and therefore ECCC is now officially on outbreak. An AHS Infection Control Specialist has been on site to conduct an audit of our processes and procedures today and expressed no major concerns. We have implemented our pandemic contingency plan which heightens all precautions within the site.

I want to thank you for your patience, and we will keep you posted on new developments as we learn more.

Truman Severson, Executive Director
Chinatown Multi-Level Care Foundation



2020年9月09日

致：點城華埠護理中心之家人及朋友

關於：新冠疫情更新

目前，在华埠护理中心，我们有2名员工被确诊为新冠阳性。我们已经对所有一楼、二楼、三楼住客进行了新冠测试，处于正在等待结果中。省卫生部 AHS 通知我们，实验室积压了很多新冠测试，得到新冠检测结果时间将被推迟。目前，我们收到了28个住客测试结果，所有结果均为阴性无感染。

我们也已经进行了一些员工测试，并且我们已经建立了员工新冠测试诊所，以便检测所有员工。我们希望今天早些时候完成这项工作。

在等待测试结果期间，我们已取消了所有室内和室外访问以及康乐服务。一旦将测试结果传达给我们，我们将确定何时恢复这些服务。

省卫生部 AHS 将2例新冠病例定义为新冠疫情暴发，因此华埠护理中心现在处于新冠疫情暴发状态。今天，AHS 感染控制中心的专家已在现场对我们的防疫流程进行了审核，他们没有表示出大的担忧。我们已经启动了新冠疫情爆发的应急计划，以加强大楼内的所有预防措施。

我要感谢您的耐心配合。我们会在我们了解更多信息的同时，向您发布最新防疫动态。

史民生先生

華埠耆英療養院基金會執行總監